
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2023-01-17

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr, Annika Johansson kassör, Ann
Christin Cachrimanidou, Efrem Cachrimanidis, Tomas Sundström

1. Övriga frågor till dagens dagordning:
Ann-Christin tar upp fråga om engångsmaterial.
Annika vill diskutera tidigareläggning av spel på tisdagar enl önskemålet från årsmötet
2022.

2. Föregående protokoll:
Ang ny manual och det uppgraderade systemet så fungerar den gamla manualen.

På dagens möte måste damtävlingen stämmas av.

3. Ekonomi:
Annika redogör för den ekonomiska situationen. Resultat 2022 blev  - 2.000,-.
Hyreshöjningen och höjda avgifter till bridgeförbundet kommer att påverka klubbens
ekonomiska situation. Annika presenterar olika alternativ för att hantera situationen.
Fram till årsmötet bokas inte någon extern städningen. Alternativ att diskutera på
årsmötet är bl a höjd spelavgift. Senast spelavgiften höjdes var 2019. Styrelsen enas om
att förorda en höjning av spelavgiften. På årsmötet ansvarar Annika för att presentera de
olika alternativ till besparingar som klubben behöver ta ställning till.

4. Spelprogram:
Den planerade damtävlingen diskuteras. Datumet passar inte så bra då två i
tävlingskommitten är bortresta 25/3. Nytt datum diskuteras och den 15 april skulle
fungera. Dalabridgen har enl kalender inget inbokat. Vi diskuterar tid för start och antal
brickor. Maria kollar upp hur upplägget sett ut tidigare och om datumet kan passa.
Viktigt att så snart som möjligt lägga in tävlingen i kommande tävlingar. Maria
återkommer via mail med info.

Årsmöte 230311
Max hjärternål 230318



Klubbmatchen Blge/Falun/Insjön ställs in.

5. Kursverksamhet:
5 - 6 personer har anmält intresse att börja spela bridge. Ann-Christin tar på sig att
ansvara. Annika och Tomas kan var behjälpliga. Kursstart i februari bör vara möjligt.

6. Förberedelser för årsmötet:
Lena Grönberg och Miro är valberedning.

Vi enas om liknande upplägg på årsmötet som förra året avseende förtäring.
Ann-Christin och Efrem gör sallad och bröd. Maria gör salladssås och kaka.

7. Övriga frågor:
Fråga om engångsmaterial såsom pappmuggar diskuteras i förhållande till att diska
muggar för hand och styrelsen enas om att det inte skulle vara någon stor miljövinst att
diska muggar för hand.

När det gäller tisdagsspel och tidigareläggning av start med 30 min kan styrelsen
konstatera att detta inte genererat fler spelar. Frågan kan åter diskuteras på årsmötet för
ev återgång till starttid 18:30.

Kommande möte - 28/2.

Sekreterare Ordförande

Maria Hols André Gunnar Tunkrans


